

Contract No. HY/2014/07
Central Kowloon Route – Kai Tak West

18 January 2020

KTW – Primary Schools Mathematics Competition

“Central Kowloon Route” – Kai Tak West (CKR - KTW) Project Team supported an event co-organized by the Evangelical Lutheran Church of Hong Kong (E.L.C.H.K.) Hung Hom Lutheran Primary School, namely “5th Inter-Primary Schools Mathematics Competition 2019/20” on 18 January 2020. The Project Team provided advice incorporating the elements of the CKR into the STEM (Mathematics) concept for their committee to consider conceiving some test questions.

During the event, the Project Team also took the opportunity to host exhibition booth to introduce the CKR-KTW project and promote the construction and engineering profession to teachers, parents and most importantly the younger generations who are the successors for our future and industry.

啟德西一小學數學精英大賽

中九龍幹線—啟德西工程團隊，於 2020 年 1 月 18 日參與基督教香港信義會紅磡信義學校有份籌劃的「第五屆小學數學精英大賽 2019/20」。工程團隊提議將中九龍幹線工程元素融入 STEM 的數學概念以供委員會考慮構思部份數學比賽試題。

比賽當日，工程團隊更藉此安排展覽攤擋介紹啟德西工程，並且將建造業及工程界的專業，推廣予老師、家長，以及未來的社會和業界棟樑。



Kai Tak West Team was pleased to receive a certificate of appreciation from Mr. Daniel WONG Chi Wah (middle), the Principal of ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School & Committee Chairman
啟德西工程團隊很榮幸獲基督教香港信義會紅磡信義學校校長兼籌委會主席黃智華先生(中)頒贈感謝狀



Kai Tak West Project Team set up exhibition booth for introducing CKR Project to teachers, parents and students
啟德西工程團隊設立展覽攤檔，向學校師生及家長介紹中九龍幹線工程



Students who joined the competition blessed each other
是次數學比賽中的小學生互相傳遞節日祝福